
Basınımızın saygıdeğer temsilcileri,  

 

Sizleri şahsım ve yönetim kurulum adına saygıyla selamlıyorum.  

 

Basın temsilciliği gittikçe zorlaşan, çok değerli bir meslek. İnsanlığın hakkı olan haber alma 

özgürlüğü basın temsilcileri yani sizler sayesinde gerçekleşiyor. Sizler kışın kar altında, 

çamurlu ayakkabılarla, yazın başınıza güneş geçeceği zamanlarda, hatta sağlığınızın bozuk 

olduğu zamanlarda bile cefekarca haber peşinde koşuyorsunuz. Mesleğinizin gereğini yerine 

getirmek için koşulların olumsuzluklarına bakmadan çalışıyorsunuz. Yaptığınız çalışmaların 

hepsinin, bizlerin haber alması için olduğunu biliyoruz. Sizler bizim gözümüz ve 

kulağımızsınız. Ülke gündeminden tutunda ilimizde gelişen tüm olayları sizler sayesinde 

öğreniyoruz. Sizlerden aldığımız enformasyonlarla gelecek planlarımızı yapıyoruz. Yatırım 

karalarımızın önemli bir ayağı olan bu enformasyon sayesinde onbinlerce kişiye iş kapısı 

açıyoruz. 

 

Bizler için bu kadar önemli bir mesleği icra eden siz değerli basın temsilcilerimizin 10 Ocak 

Çalışan Gazeteciler Gününü kutluyorum. Özellikle 2016 yılında çok zor koşullarda çalıştınız. 

Ülkemizin karşılaştığı olağanüstü durumda verdiğiniz sağlıklı haberler ve yaptığınız doğru 

iletişim stratejileri ile bizlerin birlikteliğini sağladınız. Ülkem adına, Uşak Ticaret ve Sanayi 

Odası adına ve şahsım adına sizlere tekrar teşekkürlerimi sunuyorum. 

 

Evet 2016 yılı Türkiye için olağan üstü durumların yaşandığı bir yıl oldu. Sadece ülkemizde 

değil dünyada da birçok denge değişti. Amerika başkanlık seçimleriyle birlikte çizgi değiştirdi, 

İngiltere AB’den ayrılmak için karar aldı, Ortadoğu Suriye’deki savaşın gölgesinde huzursuz 

bir yıl daha geçirdi. Rusya – Amerika arasındaki ilişkiler soğuk savaş dönemini hatırlatırcasına 

gerildi.  

 

Tüm bu olumsuz gelişmeler, dünyadaki hemen her ülkede olduğu gibi Türkiye’de de gündemin 

ülke güvenliği olmasını zorunlu kıldı. Ülke güvenliği için yapılan çalışmalar ekonomimizi de 

etkiledi. 3. Çeyrekte küçülen bir ekonomiye sahip olduk. Ancak 2016 senesinin son çeyreğinde 

ekonomi ve yatırıma yönelik hükümet kanadından gelen destekler ve dolar baskısı altında da 

olsa artan sanayi üretiminin bu rakamları normalleştireceğini düşünüyorum.  

 

2016 yılında ilimiz sanayisi gelişme gösterdi. Bunun en iyi göstergesi enerji tüketimleridir. İki 

organize sanayi bölgemizden ve udaştan alınan rakamlar sanayi gelişimlerimizi gösteriyor. 

Karma OSB’deki %52lik artış dikkat çekici. Hem doğalgaz hem de elektrik tüketimlerine 

bakıldığında sanayi üretimimizin ortalama %7 ile %8 arasında artış gösterdiğini görüyoruz. 

Aralık ayı TÜİK tarafından açıklanan imalat sanayi sektörü büyümesi %2,7 iken ilimizdeki 

büyümenin bu rakamın çok üstüne olması gelişen ilimizin gelişen bir sanayisi olduğunu 

göstermektedir. 

 

Sanayi üretim artışı, ilimiz dış ticaret istatistiklerine yansımış durumda ilimizden yapılan 

doğrudan ihracat rakamımız 248 milyon doları aştı. 2015 yılında tüm ülkede olduğu gibi 

ilimizde de gözlenen ihracat düşüşü 2016 senesinde toparlandı. Hala 2014 verilerinin 

gerisindeyiz ancak 2017 de bu rakamları geçeceğimize inanıyorum.  

 

Bu yıl en çok ihracat yaptığımız ülke 21.7 milyon dolarla Hollanda oldu. Hollanda’nın 

arkasından 20.8 milyon dolarla Almanya ikinci olurken, İngiltere 17,3 milyonla üçüncü sırada 

yer aldı. 

 



İhracat yaptığımız sektörlere bakıldığında Halı, Battaniye, Tekstil ve Hammaddelerinin öne 

çıktığını görmekteyiz. Bunu yanı sıra 2015 ile karşılaştırıldığında deri ihracatının %63 arttığını 

görüyoruz. 10 milyon dolar üstü ihracat yapılan sektörler içinde ise sadece Tekstil ve 

hammaddeleri sektörünün ihracatının %5 azaldığını görüyoruz. 

İlimizdeki ithalat rakamları ise kasım ayı rakamları ile %1.3 azalarak 181 milyon doların altında 

kaldı. İhracatımızın ithalatımızı karşılama oranımız bu rakamlarla %124’lere kadar çıktı. Dış 

ticaret fazlası veren bir il olarak ülke ekonomisine yaptığımız katkıdan dolayı gururluyuz.  

Dış ticarette görülen olumlu hava sigorta istatistiklerine de yansımış durumda. SGK’dan 

aldığımız veriler ışığında, ekim ayı itibarı ile 61.950 sigortalı çalışana ulaşan ilimiz geçen 

seneye göre  %6.2 çalışana daha iş yaratmış bulunmakta.  

İstihdam yaratan tacir ve esnafımız geçen seneye göre %2,6 artarak 8272 işletmeye ulaşmış 

bulunmaktayız. Elinizdeki çıktılarda bu işletmelerin çalıştırdığı işçi sayılarına göre 

sınıflandırması ve bu sınıflandırma aralığında çalışan işçi sayısını görebilirsiniz. 

Bu olumlu tabloyu protesto edilen senet sayılarına baktığımızda da görebiliyoruz. Uşak 2015 

yılına göre bir sıra gelişme göstererek 37. Sıraya düşmüştür. Amacımız bu sıralamada daha da 

aşağılara inmek.  

Nakit kredilerin ege bölgesindeki illerdeki durumuna baktığımızda ilimizin en az nakdi kredi 

olan il olduğunu görüyoruz. Bu da halen öz sermayeleri ile büyümeye çalışan bir il olduğumuzu 

gösteriyor. Girişimci kentimiz bu konuda krizlere daha dayanıklı bir çizgide yürümeyi tercih 

ediyor.  

İlimizle ilgili vereceğim son istatistik ise KOSGEB müdürlüğümüzün faaliyetlerine yönelik 

olacak. KOSGEB Uşak müdürlüğü 2016 yılında 253 KOBİ’mize 2.216.780 TL’lik destek 

sağlamıştır. Bu desteğin 488.394 TL is Genel Destek Programı kapsamında yapılırken, 94.000 

TL’si Ar-ge, İnovasyon ve Endüstriyel Uygulama Destek Programı, 74.500 TL’si ise Kobi 

Proje kapsamında yapılmıştır. 2017 senesinde hem ar-ge hemde kobi proje desteklerinden daha 

fazla destek alınabilmesi için çalışmalar yapacağız.  

KOSGEB’ten yapılan desteğin en büyük kısmı ise girişimci kent Uşak’a yaraşır şekilde Yeni 

Girişimci Desteği kapsamında yapılmıştır. Bu program kapsamında 1.560.000 TL’lik destek 

yeni girişimcilerimize sağlanmıştır. 

İlimiz ekonomik yapısı açısından 2016 yılının iyi geçtiğini verdiğimiz rakamlardan görmek 

mümkün. Uşak Ticaret ve Sanayi Odası olarak bu gelişmenin sağlanabilmesi adına yoğun 

çalışmalar gerçekleştirdik.  

2016 yılını Kurumsal altyapımızın geliştirilmesi, üye sorunlarının çözümü, üyelerin kurumsal 

ve ticari kapasitelerinin arttırılması çalışmalarına ayırdık.  

 

 

 

 

 

 

 



Kurumsal altyapımızı geliştirmek adına yeni binamızın ihtiyaçlarını tamamladık. Kasım ayında 

Gümrük ve Ticaret Bakanı Bülent TÜFENKCİ ve TOBB Başkanı Rifat 

HİSARCIKLIOĞLU’nun teşrifleriyle odamız kuruluşunun 125. Yılında binamızın açılışını 

yaptık. Açılışımıza Uşak Valisi Ahmet OKUR, Uşak milletvekilleri Av. Ahmet ALTAY, Dr. 

Alim TUNÇ, Uşak Belediye Başkanı Av. Nurullah CAHAN, çevre oda ve borsa başkanları, il 

protokolü ve oda üyeleri katıldı. Uşak Ticaret ve Sanayi Odası’nın 125. Yılında binayı açmak 

bizlere nasip oldu. 

 

3 katlı, 8 bin metrekare kapalı alana sahip, içinde 1 adet 300 kişilik, 1 adet 100 kişilik toplantı 

salonu; 7 adet eğitim salonu ve hizmet katı bulunduran yeni hizmet binamızla üyelerimize ve 

Uşak halkına hizmet vermeye devam ediyoruz. 

 

Bina açılışımızdan sonra Ekonomiye Değer Katanlar Ödül Törenini düzenledik. Tören de 2014 

ve 2015 yıllarına ait vergi rekortmeni ve ihracat rekortmeni üyelerimize ödüllerini sunduk. 

Firmalarımız sayın bakan, TOBB başkanı, vali, vekiller ve belediye başkanının elinden 

ödüllerini aldılar. Ödedikleri vergiler ve yaptıkları ihracatla ilimiz ve ülkemize büyük katkıları 

bulunan firmalarımız buradan tekrar tebrik ediyor, başarılarının devamını diliyorum.  

 

Hizmet Binamızın açılışı öncesinde ise Uşak’ın geleceğine imza atacak bir organizasyona ev 

sahipliği yaptık. TOBB’un katkısıyla yaptırılan, TOBB Mesleki ve Teknik Anadolu Lisesi’nin 

açılışını Gümrük ve Ticaret Bakanı Bülent TÜFENKCİ ve TOBB Başkanı M. Rifat 

HİSARCIKLIOĞLU’nun katılımıyla gerçekleştirdik.  

 

2016 yılının başında gerçekleştirilen sektör toplantılarında tespit edilen sorunların en başında 

kalifiye eleman ve ara eleman eksikliği geliyordu. Türkiye’deki kalifiye insan kaynağı 

yetersizliğinin meslek liseleriyle aşılacağına inanıyoruz. Bu nedenle TOBB’un katkılarıyla 

meslek lisemizi hizmete sunduk. Geleceğimizin garantisi gençlerimize, iyi bir gelecek 

sağlamak için çalışmalarımıza devam edeceğiz. 

 

2016 senesine sektör toplantıları ile başladık. 20 olan hedefimizi aşarak 23 sektör toplantısı 

gerçekleştirdik. Bu toplantılara katılan üyelerimiz ve yaptığımız bilimsel tabanlı çalışma 

sayesinde sektörlere ait 346 sorun tespit ettik. Bu 346 sorunun 207 sine üyelerimizce çözüm 

önerileri getirildi. Çözüm önerisi olan sorunlarımızı 41 ilgili kurumla paylaştık. Konuyla ilgili 

her toplantıda, her mecrada bu sorunları dile getirdik. 2017 senesi için ilk hedeflerimizden birisi 

iletilen bu raporların takipçisi olmaktır. Hedefimiz bu sorunlara çözüm yolu bulmak.  

 

Raporladığımız sorunları bölgemizle de paylaştık. Bölgedeki tüm odaları aynı yönde harekete 

geçirdik. Özellikle TOBB, TSO Konseyi ve Sanayi Şurasında dile getirdiğimiz sorunların 

karşılığını, Ekonomi Koordinasyon Kurulu kararlarıyla alabildik. 

 

Raporlarımızda, Yurtdışı sermayeli yatırımların zayıfladığı şu dönemde yerli yatırımcının 

rakipleriyle savaşabilmesi adına desteğe ihtiyacı olduğunu, bunun için yatırım indirimlerinin 

tekrar gelmesi gerektiğini dile getirdik. Bunu karşılığında imalata yönelik yatırım harcamaları 

için kurumlar vergisi indiriminin tam olarak uygulanması ve yatırıma yönelik inşaat işlerinde 

KDV iadesinin sağlanması gibi teşvikler kazandık.  

 

 



Dericilik gibi birçok sektörümüzde dönemsel sıkıntı çekildiğini, bu nedenle işveren üstündeki 

yüklerin hafifletilmesini istedik. Ayrıca tüm sektörlerde 2016 başında yapılan asgari ücret 

zammının önemli finansal zorluklar çıkardığını, daha fazla üretim için daha fazla işçi 

çalıştırmak istediğimizi ancak asgari ücret artışının bu anlamda bizleri zorladığını dile getirdik. 

2016 yılında yapılan 100 TL’lik desteğin devam etmesini istedik.  

 

EKK kararlarında işverenin yükününü azaltılmasına yönelik kararlar çıktı. Örneğin Aralık 2016 

ve Ocak-Şubat 2017 aylarında ödenmesi gereken SGK primleri faizsiz olarak Ekim-Kasım-

Aralık 2017’ye ötelenecek. Bunun yansıra asgari ücretin 100 TL’lik desteği 2017’de de devam 

edecek. Toplum yararına çalışma programı azaltılarak 500 bin kişi İşbaşı Eğitim Programı ile 

özel sektörde istihdam edilecek. Böylelikle TYP kapsamında okul ve belediyelerde kullanılan 

olan fon, istihdam üzerine yönlendirilmiş oldu. 

 

Önemli sorun tespitlerimizden biriside, üyelerimizin finansmana erişimde zorluk çektiğidir. 

Vadelerin uzunluğu nedeniyle KOBİ’ler kısa vadeli finansmanda zorluklar çekiyor. Bu 

döngünün sağlanılması için, kredi gibi olanakların artırılması gerektiğini raporlarımızda 

belirtmiştik. Bu konuda da güzel gelişmeler kaydedildi. Bankaların, reel sektör firmalarına ait 

kredilerini yapılandırması kolaylaştırılacak. Hükümet ise KDV iadelerini hızlandıracak. 

 

Krediler için bir başka sorun ise teminatların çok yüksek olması ve taşınır malların teminat 

olarak rahatlıkla gösterilmemesiydi. Üyelerimiz Fabrika binasını teminat verebilirken içindeki 

değeri çok daha yüksek olan makinesini teminat veremiyordu. Artık bu sorun da ortadan kalktı. 

Taşınır Rehni Kanunu hayata geçiyor. Üyelerimiz artık her türlü taşınırını teminat olarak 

verilecek. 

Tüm bunların yanı sıra finansman sıkıntısı çeken firmalara yönelik iki gelişme daha yaşandı. 

Birincisi TOBB, taşın altına odaların elini sokacak “nefes kredisi” çalışmasını başlattı. Bizde 

oda olarak bu oluşumun içinde yer aldık. Bankalara bir miktar para yatırmayı taahhüt ettik. 

Bunun karşılığında bankalar yıllık 9,90’dan üyelerimize 50.000.’TL lik kredi verdi. 

 

İkinci gelişme ise KOSGEB’in açıklanan 50.000’TLlik kredi faiz desteği oldu. Cazip geri 

ödemesi ve sıfır faiziyle kredi, tüm Türkiye’de heyecanla karşılandı. Başvurular bitti ve 

sonuçlar açıklandı. Tüm Türkiye’de 15.000 işletme bu krediden yararlandı. İlimizde ise 

maalesef 72 firma kullanabildi.  

 

Sektör toplantılarımızdan edindiğimiz veriler ışığında faaliyetlerimizi tekrar planladık. Mesela 

TSE’nin Denizli ve Afyonda bulunan şubeleri nedeniyle üyelerimizin gerek zaman gerekse 

maddi anlamda sıkıntılar çektiğini tespit etmiştik. Bunun çözümü için TSE nezrindeki 

yaptığımız girişimler sonuç verdi ve 2016 yılında TSE temsilciliğini odamıza kazandırdık. 2017 

senesinde temsilciliğimizde yapılan işlemlerin niteliklerini arttırmak için çalışacağız. 

 

Sorun ve çözümlerimizi 41 kuruma sunduk. Bunun haricinde çözümlerimizi 

gerçekleştirebilmek adına lobi faaliyetlerimizi arttırdık. Sorunlarımızı Cumhurbaşkanlığı ve 

Başbakanlık’ta yapılan istişare toplantılarında rapor olarak sunduk. Ayrıca Başbakan, Başbakan 

Yardımcısı, Ekonomi Bakanı ve Gümrük ve Ticaret Bakanının katılımlarıyla TOBB’da 

gerçekleştirilen 9. Sanayi Şurasında katılımcılara sorunlarımızı bizzat dile getirme imkanımız 

oldu. Toplantıda dile getirdiğimiz sorunları not alan başbakanımız ve ekibi önümüzdeki dönem 

şura sonucunda tespit edilen sorunların tümüne çözüm arayacaklarını dile getirdi. 

 



Bunların yanı sıra Ankara’da 100 den fazla ziyaret gerçekleştirdik. Gümrük ve Ticaret 

Bakanlığı, Ekonomi Bakanlığı, Maliye Bakanlığı gibi birçok bakanlıkta lobi faaliyeti 

gerçekleştirdik. Ayrıca valilik, milletvekilleri, belediye başkanlığı gibi il içindeki kurumlarla 

da ilişkilerimizi artırdık. 2017 senesinde Uşak için el ele vererek sinerji yaratacağımızı 

umuyorum. 

 

2016 da gerçekleştirdiğimiz diğer büyük organizasyonumuzda iftar yemeğimiz oldu. 

Gelenekselleşen iftar yemeğimizde tüm üyelerimizle birlikte olmanın mutluluğunu yaşarken, 

üyelerimizin bireysel sorun ve taleplerini alma imkanımız oldu. 

 

2016 yılında üyelerimizin kurumsal ve ticari yapılarını geliştirmek için 27 adet eğitim ve 

bilgilendirme toplantısı gerçekleştirdik. Bu toplantılara toplam 1664 kişi katıldı. 

Eğitimlerimizin konularını üyelerimizin istek ve ihtiyaçları doğrultusunda belirliyoruz. Kişisel 

gelişimden depo yönetimine, müşteri ilişkilerinden yeni torba yasa bilgilendirmelerine varana 

dek birçok konuda üyelerimizi geliştirdik ve bilgilendirdik. Eğitimlerimize yeni yılda da devam 

edeceğiz. 

 

Yeni girişimciler sağlamak için girişimcilik eğitimlerimizi artırarak devam ettik. 4 eğitimde 

toplam 98 kişi mezun verdik. Girişimciye verdiğimiz destekler devam edecek. 

  

Üyelerimizin ticari kapasitelerini artırmaları, yeni pazar ve yeni müşteri bulmaları için yurt 

içinde ve yurtdışında fuarlar düzenledik. 10 yurtiçi, 1 yurtdışı fuar organizasyonuna toplamda 

126 kişi katılım sağladı.  

 

İran iş ziyaretinde; Tahran’da fuar ziyareti yapılırken Tebriz’de ikili iş görüşmesi yapma imkanı 

bulduk. Ziyaret sonunda İran piyasasının fırsatlarla dolu ve karlı olduğunu gördük. 

 

Yurtiçi fuarlarından uluslararası olanlara yönelmeye çalıştık. Böylelikle fuara katılan 

üyelerimiz hem sektörlerindeki yeni gelişmeleri gördü hem de yurtdışı bağlantılar kurmak için 

ellerine bir fırsat geçmiş oldu. Yapılan fuar organizasyonlarımız haricinde 3 yurtdışı ve           7 

yurtiçi fuar katılım eksikliğinden iptal edildi.  

 

Fuarlar haricinde dış ticaretimizi geliştirmek için ülkelerin konsolosluklarını odamıza davet 

ettik. Ambargolarının kalkmasıyla, dış ticaret açısından 2016 yılının en ilgi çeken ülkesi haline 

gelen İRAN başkonsolosu ve ticari ataşesini üyelerimizle buluşturduk. İkinci olarak 2015 

yılında 13,5 milyon dolar ile ihracat yaptığımız ülkeler arasında 3. Olarak yerini alan Hollanda 

büyük elçisini odamızda ağırladık. Hollanda kasım ayı itibarı 18,5 milyon dolar ile Uşak’ın 

ihracat yaptığı ülkeler arasında birinciliğe yükselmiştir. 

 

Odamız çalışmalarını uzun yıllardır proje tabanlı olarak gerçekleştirmektedir. Bu birikimimizi 

AB kurumları dahil bir çok kuruma projeler yazarak ortaya koyuyoruz. Bu güne kadar 

başvurduğumuz bir çok proje gerçekleşti. 2016 yine projelerle dolu bir yıl oldu. Meslek lisesi 

öğrencilerimizi yarınlarımıza yetiştirmek için yaptığımız erasmus projesi ve kayıtdışı 

istihdamın TR33 bölgesinde azaltılmasına yönelik yaptığımız AB projelerinin yanı sıra Zafer 

Kalkınma Ajansından aldığımız 2 doğrudan faaliyet ve 1 teknik destek projemizi 

gerçekleştirdik, gerçekleştirmeye devam ediyoruz. Sadece 2016 senesinde 310.000 Euro’luk 

AB destekli proje, 135.000 liralık yurtiçi destekli projeyi yürüttük. Buradan gururla 

söyleyebilirim ki, TR33 bölgesinde odamız yaptığı projeler ile önder oda olarak görülüyor.  

 



2016 yılında üyelerimiz yarına yaptığımız rotokollerin arasında en önem verdiğimiz ise ZAFER 

TEKNOPARK protokolü. Aslında 2015 senesinde başlayan bu çabalar nihai sonuca ulaştı. 

Bakanlıklardan aldığımız izin ile artık ZAFER TEKNOPARK’ın %3 hissesine sahibiz. İlimiz 

için geleceğin yatırımı olan bu TEKNOPARK oluşumunun içinde olmaktan büyük gurur 

duyuyoruz. Bu oluşumun başarılı olması için elimizden geleni yapacağız. 

 

UTSO olarak üyelerimize maddi katkılarda yapmaya çalışıyoruz. Marka desteği, yurtdışı fuar 

desteği, fuar stant desteği derken nefes kredisi desteğimizle 2016 senesinde üyelerimize ciddi 

destekler sağladık. Amacımız üyelerimiz için daha kolay bir ticari hayat yaratmak. 

 

Yaptığımız faaliyetler ile 340 kere yerel basında, 160 kere bölgesel ve ulusal kanallarda yer 

aldık. 

 

Oda faal üyesi sayımız 3400leri geçti. Askılar dahil toplam 3757 oda üyemiz bulunmakta. Yeni 

kayıt olan firma sayısı 2015 yılına göre %7,3 lük bir artış göstermiş durumda. Terkin olan firma 

sayısında ise sadece %6’lık bir artış olduğu görülmektedir. Yani ilimiz ekonomisine katkıda 

bulunana firma sayımız oranlarında toplamda %1,3’lük bir artışımız olduğunu görmek bizlere 

mutluluk veriyor.  

 

Son olarak, odamızın yeni web sitesinden bahsetmek istiyorum. 

 

Web sitemiz odamızın e-dönüşümünün görünen yüzü. Sitemiz haber ve duyurularımızın 

gösterildiği, çalışmalarımızın raporlarını sunduğumuz, birimlerimizin verdiği hizmetleri ve 

hizmetler için gerekli olan belgelerin sunulduğu web sitesi olmaktan çıktı. Artık web sitemiz 

aracılığıyla üyelerimiz belgelerini odaya gelmeye gerek kalmadan çıkarabilir, aidatlarını 

ödeyebilir hatta e-Pazar yeri aracılığıyla ürünlerini pazarlayabilirler.  

 

2016 senesinde 616.333 adet SMS atılmış durumda, sosyal medyalardaki etkin hesaplarımızla 

her gün yanınızda olmaya çalışıyoruz. Dönemsel olarak çıkarttığımız dergilerimizin okunma 

oranını arttırmak için online hale getirerek cebinize kadar taşıdık. 

 

2016 senesini bir çok başarılı faaliyet gerçekleştirerek sonlandırıyoruz. 2017 senesinin 

hedeflerini ise 3 ay önceden planlamaya başlamıştık. Yeni yıldaki en önemli hedeflerimizi 

sizlerle paylaştıktan sonra sözlerimi bitirmek istiyorum.  

 

2017 senesinde;   

 

 

1. KGF şubesini ilimizde açmak. Bunun için başvuru sürecini başlatmış bulunmaktayız. 

Oda binamızın açılışında Rifat HİSARCIKLIOĞLU’ndan bu konuda söz aldık. Allah 

izin verirse 2017’de bu şubeyi ilimize kazandıracağız. 

2. Çevre illerde bulunan otellerle satın alma günleri düzenlenmesi 

3. Odada ihracat birimi kurulması 

4. Web sayfası üzerinden alım satım taleplerinin gerçekleştirilmesi 

5. Mesleki Yeterlilik Kurumu ile ilgili yeterliliğin alınması 

6. Sektör sorunları ile ilgili olarak kurumlara ilettiğimiz yazıların takipçisi olunması 



7. Sektörel çadır günleri düzenleyerek indirim yapılması,  

8. Üye kart projesinin tamamlanması 

9. Yeni yatırım alanları ve teşviklerle ilgili toplantıların yapılması 

10. Billboard ve ilanlarla Uşak'tan alışverişi özendirici çalışmalar yapılması 

11. Devlet destekleri, avukatlık vb. konularda Odada danışmanlık masaları oluşturulması 

12. Odada vize bölümü oluşturarak, ülke toplantıları yapılması. İhracat yapılabilecek ülke 

raporları hazırlanması.  

13. Web sitemizin duyurulması 

14. Uçuşlar ile ilgili girişimde bulunulması 

15. A 1O1, BİM gibi market zincirleriyle nihai ürün üreticilerimizi bir araya getirilmesi.  

16. Gıda sektöründe UR-GE projesinin yürütülmesini sağlamak 

17. “UTSO ÜYESİDİR” tabelası yapılarak üye iş yerleri ziyaretlerinin gerçekleştirilmesi’ni 

hedefliyoruz.  

 

İlimizin aydınlık geleceği için 2017 yılında da yoğun bir tempo bizleri bekliyor. Bu yolda 

siz basın mensuplarımızın desteği bizler için çok önemli. İlimizin gelişimi için hep birlikte 

hareket etmemizin önemli olduğunu düşünüyorum. 

 

10 Ocak Çalışan Gazeteciler Gününüzü tekrar kutlar, 2017 senesinin sizlere ve tüm Uşak 

iline hayırlı olmasını diler, saygılarımı sunarım. 

 

 

 

 


